

Verslag 29e vergadering Wijkraad Pax Hoofddorp, 3 september 2025

Aanwezig: George Hille (voorzitter), Bernadette van Seijen, Wilfred de Bats-Bosma, Gerard Weijers, Joop Huiskes, Aad Munsterman, Ellen Veen, Wim v.d. Brink en Ton van Bentem (notulist).

Afwezig met bericht: Martien Brüll, Han van der Ploeg, Gijs Zandbergen, Annemarie Roffel, Karin van Noordenne en Jan Hemink en, **zonder bericht:** Atika Aafar

1) Opening en mededelingen:

De voorzitter opent de vergadering en meldt dat de jaarvergadering gehouden zal worden op donderdag 20 november 2025, omdat de zaal op woensdag 19 november niet beschikbaar zou zijn. Het concept-draaiboek hiervoor is bij de uitnodiging meegestuurd. In de volgende bijeenkomst zullen we het programma vaststellen en een taakverdeling maken. Inmiddels is gebleken dat donderdag 20 november ook niet mogelijk is. **De jaarvergadering zal nu worden gehouden op woensdag 3 december 2025.**

2) Kennismaking met Atika Aafar, de nieuwe medewerkster bij de redactie van de nieuwsbrief, kan niet plaatsvinden; ze is niet aanwezig. Zij gaat de opmaak van Paxnieuws verzorgen en heeft dit ook al voor het laatste nummer gedaan.

3a) Vaststellen verslag van vergadering 18 juni 2025: Opgemerkt wordt dat er wel goede fietspaden in het Haarlemmermeerse Bos worden opgeknapt, terwijl de paden in Pax toch prioriteit zouden moeten hebben.

Punt 4: De voorzitter heeft contact gehad met het Nova-college; nog geen info ontvangen.

Punt 9: Er zijn nog geen materialen besteld voor de woonerven.

Besluit: De werkgroep verkeer zal hierover contact opnemen met Paul, die is teruggetreden. Met betrekking op punt 9f moet een afspraak worden gemaakt met de redactie van Paxnieuws, de webmaster en initiatiefnemer.

3b) Ingekomen post: Lijst is met meegestuurd; geen opmerkingen.

4) Formeel instellen nieuw bestuur: De nieuwe secretaris, Bernadette van Seijen, wordt officieel geïnstalleerd. De wijziging moet nog worden doorgegeven aan de Kamer van Koophandel. (Is inmiddels gebeurd.)

5) Gesprek met Hoorne Vastgoed dd. 13 augustus 2025. Een kort verslag hiervan is toegestuurd. In eerste aanleg was het gesprek bedoeld om informatie te delen over de bouw van de appartementen, uiteindelijk ging het over de inrichting van de infrastructuur. De door de wijkraad gewenste aanpassingen zijn doorgegeven. Eind september komt er een nieuw gesprek met Hoorne en de gemeente over de aangedragen punten, o.a. over de niet gewenste drempel, de verschillen in bestratingsmateriaal en de gewenste plantenbakken. De resultaten moeten worden afgewacht. Informatie over de aanvraag in de officiële mededelingen wordt nog niet verstrekt. Als er meer dan 30 appartementen worden gebouwd moet voor de verhuur een woningcoöperatie worden ingeschakeld. Hoorne wil de woningen echter zelf verhuren. Auto's van bewoners zouden geparkeerd moeten worden op het parkeerterrein aan de kant van de Asserweg.

Besluit: De wijkraad gaat zelf onderzoek doen naar de huidige situatie; de werkgroep verkeer zal hiertoe tellingen organiseren: 2 weken, 3x per dag.

6) Werkgroepen; informatie over activiteiten en voortgang

6a) Werkgroep Groen:

- Een reactie van de gemeente over de kap van de bomen d.d. 25 juni 2025 is doorgestuurd. Voorgesteld wordt om de bewoners van de Bernadottestraat te betrekken bij de herinrichting van het groen, na de renovatie van de woningen. Wanneer de bomen zullen worden herplant is niet bekend gemaakt.
- De voormalige trekker van de werkgroep groen wil daaraan wel weer deelnemen maar niet als leider.

Besluit: de voorzitter zal een van de leden benaderen om deze rol over te willen nemen.

- **6b) Werkgroep Verkeer:**

- Een in de pers genoemd plateau bij de fietsoversteek op de Paxlaan, t.h.v. de ingang van het Nova-college, is niet gewenst door de wijkraad. De herinrichting van de Paxlaan zou eerst verder moeten worden uitgewerkt en besproken. Er zijn alternatieven voor de fietsoversteek aangedragen.
- **Besluit:** Bespreken in het volgende overleg met de gebiedsmanager.
- Er is verder nog geen contact geweest met de wijkagent.
- **Besluit:** de werkgroep zal bij Paul de status navragen, daarna zal worden overlegd met de voorzitter wie, hoe en wanneer contact met de wijkagent zal worden opgenomen;

6c) Participatie infraprojecten.

- Op 29 september a.s. is er een nieuwe bijeenkomst van de klankbordgroep. Het verslag van de bijeenkomst van 7 juli is toegezonden.
- De focusgroepen, waarvoor Paul was aangemeld, zijn nog niet bijeen geweest. Ton zal deze taak overnemen.

6d) Werkgroep Sociaal

- Danspaleis: Wilfred maakt daarvoor afspraak met Josefine (Meerwaarde). Danspaleis met valpreventie heeft de voorkeur; er zijn verschillende subsidie mogelijkheden;
- Dementie: wordt voorlopig aangehouden;
- Wijk Pax wordt niet genoemd in subsidieregeling "Gezond en actief leven". Zal worden nagevraagd in overleg met gebiedsmanager.
- Burendag 27 september. Eventuele hulp aangeboden door Bernadette en Ton. Wilfred zal e.e.a. bespreken met Josefine.
- Overleg met Nastja v.d. Sluis over rol Dorps- en wijkraden (zie toegezonden verslag): Afwachten waar de gemeente mee terugkomt.
- Lang Leven Thuis Flat: Annemarie Burghout was voor dit punt uitgenodigd voor deze vergadering. Er is echter geen overeenstemming tussen Ymere en de bewonerscommissie over de plannen. De voorzitter heeft hulp aangeboden. De uitnodiging blijft staan voor de bijeenkomst op 22 oktober 2025.

6e) Redactie Paxnieuws:

- Hiervan is niemand aanwezig. Nieuwe opmaak ziet er goed uit.
- Gevraagd is of flyers van de wijkraad ook mogen worden gestopt in Nee/Nee-brievenbussen. Ja, want het betreft hier informatie voor de bewoners van de wijk resp. straat.
- **Besluit:** de redactie kan de nog beschikbare flyers verspreiden; (is inmiddels doorgegeven aan de redactie)
- Jammer dat de informatie over de AED-actie in de Dunantstraat niet in het laatste nummer is vermeld. Opgemerkt wordt dat hiervoor ook gemeentelijke subsidie aangevraagd kan worden. Informatie hierover zal door de voorzitter worden opgevraagd. Tevens moet de dekking van AED's in de wijk op de agenda voor de volgende bijeenkomst.

7) Overleg met voorzitters wijkraden Hoofddorp op 10 september a.s.:

- Het idee hiervoor is om te onderzoeken of er samenwerking mogelijk is bij wijk-overschrijdende projecten. De agenda hiervoor is meegestuurd.
- Drie wijkraden hebben niet op de uitnodiging gereageerd, ook niet na herhaling.
- Het verslag zal worden toegestuurd.

8) Overleg met de gemeente:

- Informatie van de gemeente over de actualisering van het participatiebeleid moet worden afgewacht.
- Het concept voor de agenda voor het overleg met de gebiedsmanager in oktober wordt akkoord bevonden. Uitbreiding met punten over de verkeersveiligheid en een wijkscouw moeten i.v.m. de volle agenda worden uitgesteld. Bernadette gaat mee naar dit overleg en Martien.

9) Brengparkjes Bernadottestraat:

- Heel veel rommel rond de brengparkjes; voorkomen is moeilijk vanwege de mentaliteit van de vervuilers.
- Beide brengparkjes in de Bernadottestraat zijn inmiddels geregistreerd als "hotspots" hetgeen inhoudt dat de containers minimaal 4x in de week worden geleegd.
- In Nieuw-Vennep wordt een milieustraat aangelegd; opening eind dit jaar. Waarom niet in Hoofddorp (bijv. in Graan voor Visch-Zuid), of wekelijks een paar containers voor grof huisvuil?
Aandacht hiervoor zal ook worden gevraagd bij de gebiedsmanager.

10) Rondvraag:

- Aad: Wat doen we met de mail van de gemeente over Nixx 18: Nixx, oftewel wij kunnen daar niets mee.
- Ton: Info in InforMeer over aanleg buurttuin: Doorsturen naar redactie Paxnieuws
- Wilfred: Uitnodiging Netwerklunch gemeente: Wilfred en Bernadette melden zich hiervoor aan.
- De voorzitter sluit de bijeenkomst om ca. 22.00 uur.

11) Volgende vergadering op woensdag 22 oktober 2025.